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"Sant Josepmaria és
un gran
comunicador"

Entrevista a Juan Martín
Ezratty, director del
documental: "Aprender a
querer. Diálogo con san
Josemaría".

27/05/2009

Juan Martín Ezratty ha realitzat una
sèrie de documentals on es mostra el
missatge de sant Josepmaria en
diàleg amb els argentins. “Con el
impulso de sus palabras”, “Amor a la



libertad” i “Aprender a querer”,
inclouen imatges originals del
fundador de l‘Opus Dei a Buenos
Aires durant la seva estada a
Argentina, amb el contrapunt del
testimoni de persones que l’han
conegut personalment i a través dels
seus ensenyaments.

Quina és la lògica d’aquesta sèrie
de documentals sobre sant
Josepmaria, com es connecten?

Aquesta sèrie de curtmetratges em
recorda la setena Simfonia de
Beethoven, en concret el segon
moviment en què una nota es
repeteix en un in crescendo
d’intensitat. Primer la solidaritat,
després la llibertat, i ara la caritat,
que és el centre de la vida cristiana.

M’agrada veure aquests documentals
com un desafiament. En el primer es
tractava de mostrar algunes de les
tantes iniciatives que promouen la
dignitat de la persona a Argentina,



impulsades pel missatge de sant
Josepmaria. Això era complicat per la
quantitat i la diversitat; però després
de molt temps de feina va sorgir “Con
el impulso de sus palabras”.

Després, em van proposar un tema
nou: la llibertat, un aspecte ampli i
difícil de comprendre. Es va
concretar en els testimonis de
persones que manifestessin amb fets
que com a fidels de l'Opus Dei són
lliures i autònoms en les seves
activitats socials, professionals…

Quan vam presentar “Amor a la
libertad” a la Biblioteca Nacional, un
dels assistents va comentar que allò
que més li havia agradat era com
sant Josepmaria emfatitzava la
caritat, com se centrava en l’amor.
Aquest va ser el despertador per al
nou tema, que és una continuació de
la llibertat. Sense llibertat no es pot
estimar, lògicament. En acabar



aquesta presentació ja teníem el que
vindria després: “Aprender a querer”

La caritat també és un tema molt
ampli, com vas aconseguir trobar
el focus?

Vaig llegir molts passatges de
l’evangeli on Jesús parla del tema de
l’amor al proïsme, també l’encíclica 
Deus Caritas est, alguns capítols de 
Camí de sant Josepmaria,... Sempre
vaig trobar la idea d’oblidar-se d’un
mateix i estimar Déu i els altres en
Déu. A més a més vaig preguntar a
moltes persones què entenien per
caritat i vaig concloure: la caritat
més que en donar està en
comprendre. Finalment, en l’equip
de treball va sorgir la presentació de
la caritat com la solució a un
conflicte. D’aquests tres eixos, vam
obtenir el marc que enquadra el
documental.

Per llegir l’entrevista completa
www.es.josemariaescriva.info

https://www.es.josemariaescriva.info/news.php?action=readnews&id_news=1066
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